
Општина Бајина Башта 

Састанку са тимом потпредседника Владе у име општине Бајина Башта присуствовали су: 

 Радомир Филиповић, председник општине 
 Душан Глишић, заменик председника општине 
 
Током елементарних непогода које су задесиле Републику Србију,у општини Бајина Башта је 
причињена значајна штета. Челници општине су истакли да је доста урађено у погледу санације, 
,али су за остатак радова неопходна финансијска средства. Са тим у вези, државни секретар у 
Министарству привреде је успоставио дијалог са Министарством финансија. 

Једна од тема је и повезивање општине са Националним парком. Тим потпредседника Владе је 
ради разматрања плана поступања где гравитирају приватна домаћинства сугерисао на 
повезивање са Министарством пољопривреде и заштите животне средине у погледу добијања 
јасних смерница са аспекта процене утицаја на животну средину. 

Такође, на тему изградње нових кућа, у циљу издавања локацијских дозвола,тим потпредседника 
је упутио челнике општине у виду добијања јасних смерница. 

На тему заштите животне средине, истакнута је неопходност санирања регионалне санитарне 
депоније неопасног отпада „Дубоко“. Представници општине су истакли да је премашен план 
прикупљања отпада на поменутој депонији, чиме је њен животни век доведен у питање. По овом 
питању, државна секретарка у Министарству пољопривреде и заштите животне средине ће 
организовати састанак са представницима општина Бајина Башта, Прибој и Пријепоље. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 


